

Ref. No. AS/3/19E/2017-18

Parent Teacher Meeting – Academic Year 2017-2018

Al Ansar International School will be holding a Parent Teacher Meeting as per the below mentioned details:

No.	Day / Date	Timing	Grades / Sections
1	Saturday, 04/11/2017	8:00 am – 12:00 pm	Grades (1-3)
2	Saturday, 11/11/2017	8:00 am – 12:00 pm	KG + Grades (4-12) Boys & Girls

Note: The Parent Teacher Meeting provides a chance for you to speak to subject teachers about your child's progress in their respective subjects.

Kindly Note:

- The interview time slots are a maximum of 5 minutes. Please be considerate to these timings.
- The school gates will be closed at 12:00 pm. Kindly respect the timings.

Administration

☎ 06 54 59 441

🏠 06 54 59 443

☎ 050 300 57 88

www.alansarschool.net

📍 AlAnsarSchool

🐦 AlAnsarSchool

📘 AlAnsarInternationalSchool

📺 AlAnsarInternationalSchool

الرقم المرجعي: AS/3/19A/2017-18

اجتماع أولياء الأمور - للعام الدراسي 2017-2018

يسر إدارة مدرسة الأنصار العالمية دعوتكم لحضور اجتماع أولياء الأمور بحسب المواعيد الواردة في الجدول أدناه:

م	اليوم والتاريخ	الوقت المحدد للاجتماع	المراحل / الصفوف
1	السبت، الموافق 2017/11/04	8:00 صباحاً - 12:00 ظهراً	الصفوف (1-3)
2	السبت، الموافق 2017/11/11	8:00 صباحاً - 12:00 ظهراً	الروضة الأولى والثانية (فقط)، الصفوف (4-12) بنين وبنات

نهدف إلى تفعيل التواصل بين أولياء الأمور وأعضاء الهيئتين الإدارية والتدريسية من خلال هذا الاجتماع لما فيه مصلحة أبنائنا الطلبة، لذا نرجو من حضراتكم مراعاة ما يلي:

- الوقت المخصص لكل ولي أمر مع المعلمين / الإداريين يقدر بخمس دقائق كحد أقصى.
- سيتم إغلاق بوابة المدرسة في تمام الساعة (12:00 ظهراً) راجين منكم الالتزام والتقيد بالوقت المخصص للاجتماع.

إدارة المدرسة

☎ 06 54 59 441

📠 06 54 59 443

☎ 050 300 57 88

www.alansarschool.net